
Styrelsemöte 2010-10-17 

Närvarande: Mats Sjöberg, Marie Cederkrok, Lennart Linnerstedt, Staffan Hed, Marie Binglöv 

1. Mötet öppnades. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Till mötessekreterare valdes Staffan Hed. 

4. Till justerare valdes Marie Binglöv. 

5. Föregående mötes protokoll lästes upp och godkändes. 

6. Ekonomin är fortsatt god och parantalet har ökat något jämfört med samma period 

förra året. Då Motala ska byta ut sina bridgemate till en nyare variant, godkände 

styrelsen att vi köper in 6st av deras bridgemates för 500kr styck. 

7. Tävlingsrapport:  

DM-veteraner omfattade 32 par. 

Damtävlingen 25 par. När det gällde damtävlingen var tongångarna rakt igenom 

positivt, även om Motala hade gärna sett ett utskick för att fler skulle kunna anmäla 

sig.  

DM-lag har i nuläget 9 lag anmälda, en minskning med 4 lag från förra året som beror 

på att 1 lag spelar i Norrköpings kval och 2 lag har flyttat till den nystartade 

kvalgruppen i Motala. 

Gun Karlsson hade tidigare nämnt att hon ska försöka starta en damliga som 

preliminärt ska hålla till på måndag kväll då partävlingarna där har ställts in p.g.a. för få 

deltagande par. 

8. — 

9. — 

10. Mötet avslutades 

Nästa möte blir 2010-11-21, 17.00 


